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Valsts prezidente Vaira Vīķe-Freiberga šodien tikās ar Ārvalstu Investoru padomi (ĀIP), lai apspriestos par ārvalstu investoru

darbību Latvijā un šķēršļiem investīciju ienākšanai valstī, kā arī par dialogu ar valdību un citām valsts iestādēm.

Padome ar prezidenti pārrunāja savas darbības prioritātes 2002.gadam, uzsverot to, ka pievērsīs uzmanību vairāku jautājumu

risināšanai, tajā skaitā, kā uzlabot tieslietu un nodokļu sistēmas, mazināt korupciju, veicināt pakalpojumu kvalitāti valsts sektorā, kā

arī atvieglot birokrātiju investīciju plūsmai.

 

Prezidente augstu novērtēja to, ka padome kā nevalstiska organizācija ir atradusi veidu, kā pragmatiski un konkrēti dialogā ar

atbildīgajām iestādēm meklēt risinājumus problēmām, kas neapmierina ārvalstu uzņēmējus Latvijā. Pēc uzņēmēju sacītā, kopš

padomes dibināšanas 1999.gadā dialogā ar valdību ir atrisināti ap 60 jautājumiem.
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